



**DAY 01 Singapore/Chiangmai****(Meals On Board/Dinner)**

Assemble at Changi International Airport for your flight to Rose of the North – Chiangmai. Upon arrival, meet your local representative. Take a challenge to view the exquisite **Doi Suthep Temple** by climbing the 300 steps of the winding dragon or cruise to the top via the tramcar (Optional). A spectacular view of Chiangmai and its enriching – frosted hill can be enjoyed from the temple compound. Next, enjoy your **Khantoke Dinner** which let you know the Northern Thai food and the culture through Lanna style performance.

**DAY 02 Chiangmai****(Breakfast/Lunch/Dinner)**

After breakfast, visit **Elephant Camp**. In the Camp, there will be shows by elephants. Next, proceed to **Royal Flora Garden** which is Chiangmai's tribute to King phumipol in the year of his Majesty's Diamond Jubilee Celebration. After lunch, we proceed to the **Orchid & Butterfly Farm**. On display are a profusion of blooms of all varieties, shapes, colors, and prices, you could bring any of these back by just paying a few baht for the common strains or a few hundred thousand for the rare and exotic species. Before we end the tour for the day, we will visit the **Home Industry** which sell products like silk, cotton, jewellery, woodcarving, silverware and so on.

**DAY 03 Chiangmai / Bangkok or Singapore****(Breakfast)**

The day will be free at own leisure until time to be transferred to the airport for your flight to Bangkok or Singapore (3 Days Tour). At Bangkok, meet your local representative and will be transferred to your Hotel.

**DAY 04 Bangkok****(Breakfast)**

Morning: visit the Choa Phaya River where you can observe the daily bustling activities of the famous **Floating Market** and the colorful village of the Klongs. A stop will be made at the splendid Wat Arun – Sparkling Temple of Dawn. The 79 meters tall Prang is compassed of a brick core embedded with millions of fragments of Chinese porcelain. Half-day complimentary **temple and shopping tour**. After the tour, you are free to explore the beauty of Bangkok at your own leisure.

**DAY 05 Bangkok / Singapore****(Breakfast)**

After breakfast, there is still time to do your last minute shopping before you proceed to airport for flight back to Singapore with fond memories of your holiday with **Wingo Travel**.

**1. 新加坡 — 清迈****(机上用餐, 晚餐)**

集合于新加坡樟宜机场, 乘搭豪华客机飞往曼谷后, 转机至飞往泰国第二大城市“清迈”。抵达清迈后, 将乘车前往游览避暑胜地素贴山。登上蜿蜒弯曲的三百多级龙阶的泰国传奇双龙寺, 在山顶金碧辉煌的皇宫佛寺俯视仙境般的大自然美景, 可利用余暇时间购买这里的土产纪念品。晚上, 享用晚餐和传统表演, 之后送往酒店休息。

**2. 清迈****(早, 午, 晚餐)**

早餐后, 前往游览大象营, 在那可观赏大象独特的表演和自费骑大象。之后前往皇家花园—乃泰国送给皇太后的生日礼物, 素有东方瑞士之称, 各种绿意生气的花花草草, 美不胜收。午餐后, 续参观游览胡姬园和蝴蝶园。那有成千上万的胡姬花种。过后, 去参观清迈著名的家庭式手工艺品厂如泰丝, 纸伞, 漆器, 瓷漆及藤具等等。

**3. 清迈 — 曼谷 — 新加坡****(早餐)**

早餐后, 如还有剩余时间, 可再继续寻找适合您的活动。而后, 由专人送往机场, 乘搭内陆班机飞往曼谷或新加坡(3天清迈团)。抵达曼谷后由专人接送前往酒店, 接着自由活动。

**4. 曼谷****(早餐)**

早餐后, 将开始今天的曼谷市区游。行程可能包括乘船漫游湄南河及闻名遐尔的水上市场。接着乘车前往参观珠宝制造厂, 皮革店和闻名已久的四面佛, 还有郑皇庙和金佛寺。接着到位于位于 Wireless Rd & Rama 4 Rd 交叉路口的这个夜市 是泰国观光局的新计划, 专门为晚班飞机的游客提供夜间消遣的地方。每日下午三点到晚上十一点由三千七百个商店, 出售来自全泰国各省的工艺品和亚洲各国的特色品。

**5. 曼谷 — 新加坡****(早餐)**

集合于酒店大厅, 接往机场乘搭客机回返新加坡, 结束愉快旅程。希望我们**永高旅行社**为您安排的行程, 您会满意。